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Ett förslag att sätt ”en       i kanten” till dom som ställer upp med hundar i inkorsningsprojekt, Ge en 
fin utmärkelse till dem samt en artikel i tidningen. 

Hur ser BPH ut hos donatorhundarna? Det är endast Svenk-Dansk gårdshund som har tillräckligt 
många hundar för en BPH-spindel. 

Det är viktig att vi kontrollerar temperamentet på alla donatorhundar, att dom är så Cavalierlik som 
möjligt. Även viktigt att använda en Cavalier med rastypiskt temperament.  

Hur ”stor” uppfödare behöver man vara för att få ingå i projektet? Om man har max en kull om året, 
kan man lämna sitt intresse då? – Absolut, ju fler som ställer upp, även om det bara blir en kull. Så 
bidrar man till ökad Gen-population.  

Vi får inte glömma våra hjärtan i detta, glöm inte att ta hjärtintyg på alla er hundar. 

Om man lånat in hanar från utlandet och är friscannade, är dom värda att registreras -Absolut, vi 
skall bara rent praktiskt få till det. 

 

Vad händer nu? 

Om alla är med på tågen så kommer vi nu att skriva och skicka in en ansökan om inkorsning till SKK. 
Ansökan ska vara inskickad till SKK innan 23 maj-23. 
Det kommer inte bli något tvingande hälsoprogram. 

Beslut av uppfödare: 
Vi går vidare med SM-redovisning i Cavaliersällskapets regi, registret skall ligga på hemsidan och vara 
öppet för alla. 
Det kommer att tas fram ett GDPR som skall skrivas under av alla som lämnar in en godkänd 
avläsning. Kommer även att gälla om vi väljer att SKK ska ha registret.  

Vi går vidare med ansökan till SKK angående inkorsning.  

 

 

Tina 

Sekreterare Cavaliersällskapet 

 

 


